

مجموعة أورمو السعودية SAUDI ORMO GROUP الملف التعريفي Profile

2024



هدفي الأول أن تكون بـلادنا نموذجاً ناجحاً ورائداً في العالم على كافة الأصعدة، وسأعمل معكـم على تحقـيق ذلـك







دائماً ماتبدأ قصص النجاح برؤية، وأنجح الرؤى هي تلك التي تُبنى

على مكامين القوة





مجموعة أورمو السعودية تسعى إلى تحقيق الريادة بأعلى درجات رئيس مجلس الإدارة الجودة والدقة في كافة مشاريعها وأعمالها وتحقيق نتائج مميزة من خلال تقديم خدمات الصبانة والتشغيل والخدمات اللوحستية لعملائها

وتحقيق الحد الأقصى من رضاهم.

وتطلعاتنا خلال السنوات المقبلة تعتمد على بذل كافة الجهود لتوسيع وتنويع نشاطاتنا الاستثمارية في قطاع الخدمات، واضعين نصب أعيننا مجموعة من المحاور والعمل على تجويد أداء المشاريع القائمة من خلال المساهمة في معالجــة مختلــف المعوقــات التي قد تعترضــها خاصـــة فـي الجوانـــب الإداريـة والتسويقية لرفع كفائتنا لتحقيق الصدارة وكسب المنافسة ورصد ومتابعة برامج تطوير تلك الخدمات المرشحة للنمو في السوق المحلى وتكثيف البحث عن الفرص الاستثمارية الواعدة في السوق العالمي.

Mohammed Al Tawi Chairman

Saudi ORMO Group strives to achieve leadership with the highest degrees of quality and accuracy in all its

projects and works, and to attain distinguished results by providing maintenance, operation, and logistics services to its clients, achieving maximum satisfaction.

Our aspirations for the coming years rely on exerting all efforts to expand and diversify our investment activities in the service sector, keeping in mind a set of focus areas. We will work on improving the performance of existing projects by contributing to addressing various obstacles that may arise, especially in administrative and marketing aspects, to raise our efficiency, achieve leadership, gain a competitive edge, monitor and follow up on development programs for those services poised for growth in the local market, and intensify the search for promising investment opportunities in the global market.



رؤيا المجموع



To be the preeminent leader in providing services within the Kingdom.

الريادة في مجال تقديم الخدمات على مستوى المملكة.



رساله المجمــوعة

To foster values of engagement and commitment in meeting the needs of clients and partners in both the public and private sectors. تعزيز قيم التفاعل والإلتزام بتلبية إحتياجات العملاء والشركاء في القطاعين العام والخاص.

Group's objective





To fulfill clients' desires in providing distinguished and trained operational services according to their diverse needs, and equipping our employees with the necessary tools and guidance to meet clients' requirements and ensure that operations run according to plan. We are committed to fair selection, developing a diverse workforce, and continuously striving to improve its performance.

تلبية رغبات العملاء في توفير الخدمات التشغيلية المميزة والمدربة وفق إحتياجاتهم المتعددة، وتزويد موظفينا بالأدوات اللازمة، والتوجيه اللازم لتلبية إحتياجات العملاء وضمان سير العمل وفق ما هـو مخطـط له، والإلتزام بالإختيار العادل، وتطوير القـوى العاملة بتنوعها، والسعي الى تحسين أدائها على الدوام.







تعزيز النزاهة والثقة: نحترم التزاماتنا وندير أعمالنا بطريقة تعزز النزاهة والاحترام والثقة .

Fostering Integrity and Trust: We respect our commitments and conduct business in a manner that promotes integrity, respect, and trust.

الاحتفال بالعمل الجماعي: نشجع تنوع الأفكار والخبرات والخلفيات ونحتفل بالمشاركة في جميع مساعينا.

Celebrating Teamwork: We encourage diversity of ideas, experiences, and backgrounds, and celebrate inclusion in all our endeavors.

نشجـع التواصــل: نلتمـس مدخلات اللّخرين ونسعى جاهدين لتحقيق الشفافية والشمولية.

Encouraging Communication: We seek input from others and strive for transparency and inclusiveness.

التركيز على عملاءنا: لدينا شغف بالخدمة ونلتزم بمعرفة أعمال عملائنا وتوقع احتياجاتهم وتجاوز التوقعات.

Focusing on Our Clients: We have a passion for service and are committed to understanding our clients' businesses, anticipating their needs, and exceeding expectations.

تعزيز التغيير والإبتكار: نحن منفتحون على الاحتمالات ونعزز الإبداع والمخاطرة لدعم التحسين المستمر.

Promoting Change and Innovation: We are open to possibilities and foster creativity and prudent risk-taking to support continuous improvement.

دعــم تطويــر الموظفيــن: نحـن ملتــزمون بتعظيــم إمكانات العنصر البشري ودعـم وتعزيز دور المملكة العربية السعودية كمنظمة تعليمية.

Supporting Employee Development: We are committed to maximizing human potential and supporting and enhancing the role of the Kingdom of Saudi Arabia as an educational organization.

نموذج القيادة: نحن نقود بالقدوة وندعو إلى المعاملة العادلة في سلوكياتنا وسياستنا وممارساتنا.

Modeling Leadership: We lead by example and call for fair treatment in our conduct, policies, and practices.

تقديم نتائج عالية الجودة: نؤمن بأن من نخدمهم يستحقون خدمة مميزة وبيئة عمل المنة ومنتجة وصحية ونتائج عالية الجودة.

Delivering High-Quality Results: We believe those we serve deserve distinguished service, a safe, productive, and healthy work environment, and high-quality results.





4,528 +
Skilled and
Experienced Workforce

4,528 + من القوى العاملة مدربة وذوي خبرة





384+
entities
contracted with

384 + جــهـــــة تم التعاقد معها







خدمــــات أورمـــــو السعودية

SAUDI ORMO Services







Maintenance and Operations

The group carries out the operation and maintenance of various facilities premises such as centers, commercial markets. business centers, medical centers, as well as the operation and maintenance of residential and industrial complexes. supply lines, and operational lines. This accomplished through is appropriate programs and systems, and by implementing corrective and preventive maintenance work and other services.

التشغيل والصيانة 🛞



تقوم المجموعة بتشغيل وصيانة المنشئآت والمرافق المختلفة كالمراكز والأسواق التجارية ومراكز الأعمال والمراكز الطبية وتشغيل وصيانة المجمعات والمرافق السكنية والصناعية وخطوط الإمداد وخطوط التشغيل من خلال البرامج والأنظمة المناسبة وتطسيق الأعميال التصحيحية والوقائية والخدمات الأخرى.



ت خدمات النظافة

The group provides cleaning services for all different market sectors and meets the essential modern-day requirements of maintaining cleanliness and organizing spaces that are closely tied to our lives. Keeping these facilities clean. healthy, and attractive provides the necessary protection against the spread of diseases and makes them acceptable. Based on this principle, the group professionally delivers comprehensive cleaning services.

تقدم المجموعة خدمات النظافة لجميع قطاعات السوق المختلفة والمتطلبات الأساسية في العصر الحديث والاعتناء بالنظافة وترتيب الأماكن ذات الارتباط الوثيق بحياتنا لأن بقاء هذه المرافق نظيفة وصحية وجذابة يوفر الحماية المطلوبة من انتشار الأمراض ويجعلها مقبوله وانطلاقاً من هذا المبدأ تقوم المجموعة بتقديم خدمات النظافة الشاملة باحترافية.





أصبحت خدمة المطارات من الخدمات الأساسية التي تولى اهتمام بالغ وتمتلك مجموعة أورمو السعودية الكوادر البشرية المتخصصة التي تؤهلها لتقديم العديد من الخدمات المختلفة لمرافق ومنشئآت المطارات المحلية والدولية والاقليمية ومن تلك الخدمات التي تقدمها المجموعة:

04 | تحميل وتفريغ الطائرات.

01 انظافة الطائرات.

05 الدعم الفني والصيانة.

02 الخدمات المساندة الأرضية.

03 الخدمات الادارية المتخصصة والمساندة.



Airport services have become essential services that receive great attention. Ormo Saudi Arabia possesses specialized human cadres that qualify it to provide many different services to local, international, and regional airport facilities and premises. Among the services provided by the group are:

01 | Aircraft cleaning.

05 Specialized administrative and support services.

O2 Aircraft loading and unloading.

03 Ground support services.

04 Technical support and maintenance.

جدمات المطاعم

تقدم المجموعة خدماتها لعملائها من الفنادق والشركات والمصانع والمستشفيات والمعاهد والجامعات من خلال الجمع بين مهارات الطبخ والتجهيز والتقديم وأنظمة التوزيع المبتكرة والعمل الدائم على تطويــر خدمــة الطعـام والالتـزام بالمعاييـــر والمواصفـات المعتمــدة ومـن ثــم تحقيــق رضــا العمـــلاء.



Restaurant Services

The group provides its services to clients from hotels, companies, factories, hospitals, institutes, and universities by combining cooking, preparation, and serving skills with innovative distribution systems. It constantly works on developing food services and adhering to approved standards and specifications, thereby achieving customer satisfaction.







Hospitality Services

The group provides hotel management, maintenance, and operation services across various official hotel ratings and classifications. This is accomplished by securing a professional and trained workforce with diverse specializations, high skills, and distinguished expertise





تقدم المجموعة خدمات إدارة وصيانة وتشغيل الفنادق بمختلف درجاتها وتصنيفاتها الرسمية من خلال تأمين القوى العاملة المحترفة والمدربة بمختلف تخصصاتها وبمهارات عالية وخبرات مميزة.



وتعنى بتقديم الخدمات التالية:

- مزاولة خدمات النقل والإيواء.
- القيام بخدمات التسويق الإلكتروني والتسويق للغير.
- تقديم خدمات الموارد البشرية والعلاقات الحكومية.



This involves providing the following services:

- Conducting transportation and accommodation services.
- Performing electronic marketing and marketing services for others.
- •Offering human resources and government relations services.





تقدم المجموعة خدماتها للقطاع الصحي بمختلف درجاته من خلال تأمين الكادر الصحي المحترف بكافة التخصصات الطبية وبمهارات وخبرات مميزة:

■ التمـر بض.

■ الأطـــىاء.

■ التشغيل الغير طبي.

■ الصبادلة.

■ النظافة والصيانة الداخلية والخارجية.



Healthcare Services

The group provides services to the healthcare sector at various levels by securing a professional medical staff with all specializations and distinguished skills and expertise:

- Physicians.
- Nursing.
- Pharmacists.
- Non-medical operations.
- Internal and external cleaning and maintenance.

الخدمات اللوجستية والنقل 🏐



تعد خدمـات اللوجستـيات والنقل من التخصصات فائقة الأهمية، إذ إنه أهـم أركـان الاقتـصاد، وعصـب الاقتصاد العالمي، وبالتالي فإن مجموعة أورمو السعودية تولى هذا المجال اهمية قصوى إذ يتضمَّن الجرد والتخزين والتغليف والمعالجة المادية وآليات الشحن والوصول الآمن للمنتجات، وتشمل خدماتنا:

خدمات النقل







01 التجارة الالكترونية | 02 خدمات متواصلة 🐠 🐧 خدمات مساندة





Application Services

Logistics and transportation services are considered extremely important specialties, as they are the most vital pillars of the economy and the backbone of the global economy. Consequently, Ormo Saudi Arabia places utmost importance on this field, which includes inventory, storage, packaging, physical handling, shipping mechanisms, and secure delivery of products, Our services include:









TRANSPORT





تتطلب كافة القطاعات مثل (المدارس، والمستشفيات، والبنوك، والمراكز التجارية، والمكاتب) وغيرها من المرافق الأخرى اهتمامًا مستمرًا لمنع التلوث، ونشر الأمراض والأوبئة، والتمتع ببيئة صحية، لذلك تولى مجموعة أورمو السعودية أهمية قصوى لتقديم الخدمات المنزلية والتجارية وصيانة الحدائق والمسابح واعمال الصيانة الدوريـة للمصاعد والمكيفات وأعمـال المقـاولات مـن خلال مديـري مشاريع ومشرفين ذوي خبرات عالية في هذا المجال، ويقدمها فريق عمل مدرب تدريب عالى ومجهز بأحدث التجهيزات التي تمكنه من تقديم خدمات مميزة للعملاء.



Specialized Maintenance Services

All sectors such as schools, hospitals, banks, commercial centers, offices, and other facilities require continuous attention to prevent pollution, the spread of diseases and epidemics, and to enjoy a healthy environment. Therefore, Ormo Saudi Arabia places utmost importance on providing residential and commercial services, garden and swimming pool maintenance, regular maintenance of elevators and air conditioners, as well as contracting works. This is done through project managers and supervisors with extensive experience in this field, supported by a highly trained and equipped team capable of delivering distinguished services to clients.

مراحل استقطاب الكفاءات البـشرية Stages of Attracting Human Capabilities



















شركة خدمـات مهنية رائدة تركز على بناء قدرات المنظمات واستدامتها من خلال خدمات التوظيف والاستعانة بمصادر خارجية والتدريب والاستشارات الإدارية.

is a leading professional service firm with focus on building and sustaining organizations' capability through recruitment, outsourcing, training, and management consulting services.

What services we provide

- Executive Search & Staffing.
- CEO & Board Search.
- Training & People Development.
- Outsourcing.
- Management ConsulTing.
- IT-Is Solutions.

الخدمات التى نقدمها

- البحث عن التنفيذيين وتوظيفهم.
- البحث عن رؤساء مجلس الإدارة وتوظيفهم.
 - التدريب وتنمية الأفراد.
 - ✔ لاستعانة بمصادر خارجية.
 - الاستشارات الإدارية.
 - حلول تكنولوجيا المعلومات.



نسعى الى ان نكون ضمن افضل شركات العلاقات العامة مع بناء الاستراتيجيات للقطاعات الحكومية والخاصة، من خلال فريق عمل ذو خبرة في المجال وفق أحدث الإمكانات البشرية والتقنية التي تقدمها الشركة لعملائها للمساهمة في بناء الصورة الذهنية ونمو هوية تلك القطاعات.

We seek to be among the best public relations companies while building strategies for the government and private sectors, through a work team with experience in the field in accordance with the latest human and technical capabilities that the company provides to its clients to contribute to building the mental image and growth of the identity of those sectors.

What services we provide

- Social Responsibility.
- Internal communication.
- Reputation management.
- Crisis Management.
- ► VIP services and receiving delegations.
- Car and driver service.
- Airport pick-up service.
- Organizing business meetings.
- ▶ Book luxury hotels and resorts.
- Exhibitions and conferences.

الخدمات التي نقدمها

- المسؤولية الاجتماعية.
 - ▶ التواصل الداخلي.
 - إدارة السمعة.
 - ادارة الازمات.
- ◄ خدمات كبار الشخصيات واستقبال الوفود.
 - ◄ خدمة السيارة والسائق.
 - ◄ خدمة الاستقبال في المطار.
 - ▼ تنظيم اجتماعات العمل.
 - ◄ حجز الفنادق والمنتجعات الفخمة.
 - ▶ المعارض والمؤتمرات.



التواصل مع المجموعة Communicate with the group

> للتعرف علينا أكثر Get to know us more



























